
 Tingperiode 2018-21  HK møte 36 
__________________________________________________________________________________ 
 
Møte   Hoppkomitemøte  
Tid   Tirsdag 09.03 kl 17 – 20.00 
Sted   Teams 
Innkalt(teams) Kristian Brenden(KB) Anette Sagen (AS), Christian Inngjerdingen (CI), Jon Ola 

Skrutvold (JOS),Anniken Mork(AM) 
                                            
 
Fra adm(teams) Clas Brede Bråthen (CBB), Ståle Villumstad (SV);Arne Aabråten (tom sak 3) 

,Tore Øvregård 
Forfall Ingen 
Referent/Møteleder Alf Tore Haug (ATH),  
  

 
 
REFERAT 

0 
 
 
 

Habilitet 
 
Det var ingen som ble ansett for å være inhabile med unntak  av Kristian som var 
inhabil i søknad om hovelandsrenn 2023 

Ansv Frist 

1 
 
 

Rapport fra sportssjef  
En god redegjørelse med hovedvekt på VM. 
Stor anerkjennelse for resultater og hvordan hopp fremsto med de utfordringer som 
skulle overvinnes 
Redegjørelse for status med Halvor 
 

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

2 Tiltak for å bedre og sikre likeverdige renntilbud for kvinner+Skiflyvning i RAW air. 
Business case: 
Sikre terminliste med med et fullverdig tilbud for kvinner 
Toppe dette tilbudet med RAW air finale i Vikersund 
Lage en kommunikasjonsplattform 
Mulige momenter: 
Prioritere renntilbud 
Et antall renn sammen med menn 
Et antall renn i bakker med status 
Krav om kvinnerenn når nasjoner får tildelt herrerenn 
Liste opp uformelle og formelle kontaktpunkter 
Ikke prioritere pengepremier eller VM i skiflyvning. 
 
Utarbeide saksfremlegg til: 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Skistyret,kalenderkomite,FIS HK,Council 
Viktige datoer:Milepeler: 
23/3 Skistyre 
Ca 8-10/4 Fis kalenderkomite etterfulgt av FIS hoppkomite 
Mnd skifte mai/juni FIS kongress 
 
 

HK 
adm 
ved 
Arne Å 

    

3 Økonomi/sponsorstatus 
Fokus på å lukke gapet for usikre inntekter. 
Ingen nye avtaler inngått 
 
 
 

 
• Hopplauget har pr. nå signert ca 15 stk 2-årige avtaler (25 KNOK pr. år), som 

går til lauget. 

• Ingen nye avtaler inngått, men det rapporteres om stor interesse 

• Inngått samarbeid med 
              Aasland Graff & Partners  

              Svein Graff I Adm.dir. / CEO 

 
 
 
 
 
AA 

 



4 Koronasituasjon nasjonalt  
-Arrangement for barn og ungdom bare på klubb og krets og 
regionbasisbasis så lenge lokale myndigheter godkjenner 
 
-Nasjonale toppidrettsarrangement OK, så lenge lokale myndigheter 
godkjenner 
 
Det er forskjellige signaler fra forskjellige miljøer. Noen plasser stor 
aktivitet, andre steder lite aktivitet 
 
Det planlegges erstatning tidlig når samfunnet åpner opp  
 

 
 
 
 
 

 

5 
 

Plast i Holmenkollen 
 
Aksjonsliste pr 1/3-2021 
1. Avklare søknadsprosessen på tippemidler til nasjonalanlegg. E&R 
2. På bakgrunnen av dette redesigne finansieringsmodell etter punkt 1. E&R 
3. Hva kan vi tilby som sponsorpakke. Hva kan vi selge? Krever avklaring med 
Oslo kommune, som eier anlegget. E&R 
4. Alf Tore avklarer hvem som bør være arrangør av et SGP. 
5. Edgar og Alf Tore forsøker å få til en presentasjon av prosjektet i skistyret 
23. mars. 
 
Det er i etterkant av HK møte avholdt møte med adm og arrangement. 
Prosjektet har helhjertet støtte, men det gjenstår en god del arbeid for å 
avklare fremdrift 
Ingvild prøver å få ryddet plass til en orientering i skistyremøte 23/3 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ATH 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6    HL 2023 
Det er kommet søknad fra Gålå /Jordalen 
HK står fast ved tidligere vedtak om å tildele arrangementet til 
Skogn/Meråker                  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
 
 
 
 
 
 

7 Renntilbud/ungdom-ref brev fra Orkdal IL 
HK gir tilslutning til svar sendt fra adm: 
Skiforbundet setter stor pris på det initiativet som nå tas i Orkdal IL ift. å skape 
rekruttering og aktivitet. 
Vi vil støtte oppunder de treningssamlingene som planlegges og kan bidra med 
ressurser på disse, som også Tore allerede har git tilbakemelding på. 
  
Når det gjelder forespørsel om nasjonalt renn for ungdom, har dette vært diskutert i 
Hoppkomiteen (Leder og Nestleder i HK på kopi). 
Det er positivt med renntilbud, spesielt for de eldste årskullene i aldersbestemte 
klasser. 
Pr. i dag er det tillatt for klubber å sette opp landsrenn. 
  
Skiforbundet ønsker ikke at det skal legges opp til noen cup eller sammenlagt 
beregning over flere renn. 
Slik vi forstår det, er det heller ikke tanken her. 
  
Vi foreslår derfor at dere setter opp et renn som en forsøksordning i sommer, og så 
kan man evaluere det etter det. 

 
 

SV  

8             Neste møter 
Tirsdag 13.april 
Tirsdag 11.mai 
 
- 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

9 HK`s time 
Diskusjon som Omhandlet  bl a rekruttering 
 
 

 

  

10 Evt 
Det er fremkommet opplysninger om et rekrutteringsfond for hopp som er 
ført som egenkapital. ATHog TØ prøver å finne ut mer om dette. Kriterier for 
bruk 

TØ,ATH  

    

 
 
 



 


